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Spotkanie w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg 76 i 801

Z inicjatywy senator Marii Koc w środę 3 lutego 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Wilga
odbyło się spotkanie w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu pomiędzy drogą
wojewódzką 801 a drogą krajową 76. Gmina Wilga wielokrotnie występowała z różnymi pismami w
sprawie budowy ronda. W obecnej kadencji Rada Gminy Wilga podejmowała już dwie uchwały
intencyjne w tej sprawie. Stanowiska były dostarczane do wielu instytucji, do różnych osób, które
mogłyby wesprzeć te działania.

Dzięki wieloletnim staraniom Rady Gminy Wilga i Wójta Gminy Wilga nareszcie drgnęło coś w tej
sprawie. 3 lutego 2021 roku odbyło się spotkanie, w którym wzięły udział osoby zaangażowane w
sprawie przebudowy skrzyżowania: inicjatorka spotkania – senator Maria Koc, Członek Zarządu
Województwa Mazowieckiego – Janina Ewa Orzełowska, Starosta Garwoliński – Mirosław Walicki,
Wicestarosta – Marek Ziędalski, Przewodnicząca Rady Gminy Wilga – Agnieszka Nagadowska, Wójt
Gminy Wilga – Bogumiła Głaszczka, Dyrektor Oddziału GDDKiA Warszawa – Jarosław Wąsowski,
Zastępca Dyrektora Oddziału ds. Zarządzania Drogami i Mostami GDDKiA – Leszek Sekulski,
przedstawiciel MZDW Tomasz Dąbrowski oraz Radny Powiatowy Marek Chciałowski, które
jednocześnie pełni funkcję Dyrektora MZDW Rejon Dróg Garwolin.

Ze wstępnych ustaleń porozumienie w sprawie przebudowy skrzyżowania podpiszą: Generalna
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad oraz Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich.

Do czasu budowy ronda zostanie zastosowane doraźne rozwiązanie, które ma na celu poprawę
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bezpieczeństwa na skrzyżowaniu.

Bardzo cieszymy się, że w tej sprawie coś się dzieje.
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